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Geachte heer Irrgang, 

  

Mede namens de staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 

stuur ik u onze bestuurlijke reactie op het conceptrapport van de Staat van de 

rijksverantwoording 2022. In deze brief ga ik in op de onderwerpen uit de SVR die 

onder onze verantwoordelijkheid vallen namelijk inkoop, informatiebeheer, 

digitalisering en koninkrijksrelaties. 

 

Rijksbrede inkoop 

U signaleert dat het merendeel van de geconstateerde onvolkomenheden 

samenhangt met financieel beheer. Vooral de inkoop van materieel en inhuur van 

personeel verloopt op veel ministeries niet zoals het hoort. Als 

stelselverantwoordelijke voor de rijksbrede inkoop hecht ik aan een goed 

functionerend stelsel met rijksbrede inkoopcategorieën en strategisch 

leveranciersmanagement. Daar waar het financieel beheer raakt aan de inkoop zal 

ik de ministeries en andere betrokkenen in het inkoopdomein blijven aanspreken 

op het belang van goed inkoopbeheer. Er wordt reeds gewerkt aan het verbeteren 

van de rijksbrede inkoop onder meer door professionalisering van 

inkoopmedewerkers, een samenhangend opleidingsaanbod en een betere 

arbeidscommunicatie en werving. Dit laatste betreft alle activiteiten gericht op het 

invullen van vacatures binnen het inkoopdomein, bijvoorbeeld via de site “Werken 

voor Nederland”.  

 

Onvolkomenheden informatiebeheer 

Het is goed om te zien dat het aantal onvolkomenheden op informatiebeheer voor 

het tweede jaar op rij is gedaald. Ik ben tevreden dat u signaleert dat de 

rijksoverheid grote stappen heeft gezet om de informatiebeveiliging te 

verbeteren. Digitale weerbaarheid is een belangrijk speerpunt voor dit kabinet, 

dus het is positief dat de aandacht hiervoor effect heeft. Tegelijkertijd nemen 

digitale dreigingen toe en signaleert u ook dat een aantal onvolkomenheden 

langdurig blijven bestaan. Dit laatste herken ik omdat voor structurele 

verbeteringen soms ingrijpende veranderingen in werkprocessen nodig zijn die 

tijd kosten om door te voeren. Het betekent dat continue aandacht en actie van 

alle overheidsorganisaties nodig blijven om te zorgen dat we het informatiebeheer 

blijven verbeteren. De staatssecretaris monitort de voortgang en voert hierover 
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het gesprek met andere departementen. Indien nodig wordt ook hulp aangeboden 

bij het oplossen van onvolkomenen.  

 

Lifecyclemanagement 

Net als u onderschrijf ik het belang van lifecyclemanagement (LCM) voor een 

toekomstbestendig IV-landschap. De implementatie van LCM is essentieel voor 

het vermijden van zogenoemde legacy-problematiek. In 2022 is onder 

verantwoordelijkheid van de staatssecretaris van BZK het LCM-convenant 

opgeleverd. Door middel van dit convenant wordt de implementatie van LCM 

binnen de rijksdienst verbeterd. U merkt terecht op dat goed informatiebeheer 

begint bij inzicht; weten wat je hebt en wat de staat daarvan is. In het convenant 

is daarom een groeipad afgesproken waarbij rijksbreed wordt gewerkt aan het 

steeds beter inzicht krijgen van het IV-landschap en het inrichten van 

lifecyclemanagement. Ik ben positief over uw constatering dat hier vooruitgang 

op is geboekt, dat ministeries beter weten wat zij bezitten en vaker planmatig 

vernieuwen. De staatssecretaris werkt in 2023 verder aan het verbeteren van 

LCM onder andere via kennisdeling. Voor het eind van 2023 zullen rijksbrede 

afspraken rondom LCM worden vastgesteld. Uw aandachtspunt met betrekking tot 

legacy-problematiek wordt meegenomen in de actualisatie van de routekaarten 

van de I-strategie Rijk, die voor de zomer naar de Tweede Kamer wordt gestuurd.   

 

Algoritmen 

Ik dank u voor uw onderzoek naar de inzet van algoritmes. De resultaten van 

deze onderzoeken bieden waardevolle informatie voor het kwalitatieve handelen 

van de rijksoverheid. Dit sluit aan bij de inzet van dit kabinet om wettelijk te 

regelen dat algoritmes worden gecontroleerd op transparantie, discriminatie en 

willekeur en de bewaking daarvan door de algoritmetoezichthouder. Met uw 

bevindingen en aanbevelingen werken we verder aan verbeterde dienstverlening 

en beleidsuitvoering. In de Werkagenda Waardengedreven Digitaliseren is de 

ambitie met betrekking tot het reguleren van algoritmes geconcretiseerd en 

uitgewerkt in een aantal acties. Bijvoorbeeld het inrichten van een publiek 

algoritmeregister, het ontwikkelen van implementatiekader voor toepassing van 

algoritmes door de overheid en het inrichten van een algoritmetoezichthouder. 

Met betrekking tot de resultaten op de door u getoetste algoritmen van de 

ministeries van SZW en JenV verwijs ik u naar de bestuurlijke reacties op de 

Verantwoordingsonderzoeken van de desbetreffende departementen.  
 

Sint Eustatius en Informatiepunten Digitale Overheid 

Met betrekking tot de door u onderzochte beleidsresultaten, verwijs ik naar de 

bestuurlijke reacties op de rapportages van het Verantwoordingsonderzoek. In de 

bestuurlijke reactie op het conceptrapport van het VO 2022 Binnenlandse Zaken 

en Koninkrijksrelaties (VII) heb ik gereageerd op uw onderzoek naar de 

financiering van de Informatiepunten Digitale Overheid en in mijn reactie op het 

conceptrapport van het VO 2022 Koninkrijksrelaties en BES-fonds heb ik 

gereageerd op uw onderzoek naar de bestuurlijke interventie op Sint Eustatius. 
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Hoogachtend, 

  

De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties, 
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